

Unikey Kalibor 1 Lt Label

Net Weight : 1 Lt.
Licence No : 1919
Lot No :
Date of Manufacture :
Date of Expiry :

DESCRIPTION
Unikey Kalibor is a pure and highly concentrated liquid Calcium and Boron fertilizer, formulated with liquid Calcium Nitrate. It is recommended in early spring until fruit setting, especially as of bud development prior to flowering. The high level of Calcium and Boron in our formula improves the strength of cell walls and cell division. The presence of Nitrogen has a positive effect on the uptake of Calcium in the plant.

Unikey Kalibor
+ Improves fruit quality, stunted growth and shelf-life
+ Easy to handle and apply
+ Developed for foliar application. Also suitable for fertigation in open field and greenhouses
+ Soft for leaf tissue

Composition (w/w)

Total Nitrogen	12%
Water Soluble Calcium Oxide (CaO)	12%
Water Soluble Bor (B)	0.3%

Dosage
From 2 to 10 L/ha, depending on culture, soil type and organic matter content in soil.

	Foliar Application / 100L of water	Soil Application (drenching)/ ha
Fruit Trees	200-250 ml	2.5-5 Lt
Vegetables	200-250 ml	2.5-5 Lt
Banana	250-500 ml	5-10 Lt
Strawberry	200-250 ml	2-3 Lt

Compatibilités
It can be mixed with usual NPK fertilizers and with most phytosanitary products, except with cupric liquids and sulphur. Do not mix with calcium sulphur liquids, nor with products with very acid or very alkaline reaction.

General Cautions

Security

- Harmful if swallowed
- Keep out of the reach of children.
- Keep away from food, drink and animal feeding stuff.
- When using do not eat, drink or smoke.
- In case of contact with eyes, rinse immediately with plenty of water and seek medical advice.
- Do not empty into drains.
- Wear suitable protective clothing, gloves and eye/face protection.
- In case of an accident or if you feel unwell, seek medical advice immediately (show the label where possible)

Warning
Do not apply during the hours of maximum insolation, it is not recommended to use under changeable weather conditions such as possible of low and high temperatures. Do not exceed the adequate doses.
Unikey Kalibor is always recommended to make a previous test of mixture and of compatibility with the crop in a minimum selection of plant that could be representative.


Class A : Content of heavy metals lower than the established limits for this class.

Distributed By:

THE MAURITIUS CO-OPERATIVE
AGRICULTURAL FEDERATION LTD.
Adresse : United Docks Business Park
Caudan Port Louis, Ile Maurice

212 1360 / 211 9257
MyT : 5 2589146
Emtel : 5 9884193
Fax : 230 211 2261

mcafc@intet.mu
www.mcafcop.com




Unikey Kalibor

Unikey Kalibor

LA DESCRIPTION
Unikey Kalibor est un engrais liquide pur et hautement concentré en calcium et en bore, formulé avec du nitrate de calcium liquide. Il est recommandé au début du printemps jusqu'à la nouaison, en particulier lorsque les bourgeons se développent avant la floraison. Le niveau élevé de calcium et de bore dans notre formule améliore la résistance des parois et de la division cellulaires. La présence d'azote a un effet positif sur l'absorption de calcium dans la plante.

Unikey Kalibor
+ Améliore la qualité des fruits, le retard de croissance et la durée de conservation
+ Facile à manipuler et à appliquer
+ Développé pour application foliaire. Convient également à la fertigation en plein champ et dans les serres
+ Doux pour le tissu des feuilles

Composition (w/w)

Azote total (N)	12%
Oxyde de calcium soluble dans l'eau (CaO)	12%
Eau soluble dans l'eau (B)	0.3%

Dosage
De 2 à 10 L / ha, selon la culture, le type de sol et la teneur en matière organique du sol.

	Application foliaire / 100 litres d'eau	Application au sol (arrosage) / ha
Arbres fruitiers	200-250 ml	2.5-5 Lt
Des légumes	200-250 ml	2.5-5 Lt
banane	250-500 ml	5-10 Lt
fraise	200-250 ml	2-3 Lt

Compatibilités
Il peut être mélangé avec les engrais NPK habituels et avec la plupart des produits phytosanitaires, sauf avec les liquides cuivriques et le soufre. Ne pas mélanger avec des liquides de soufre calcique, ni avec des produits à réaction très acide ou très alcaline.

Précautions générales

Sécurité

- Nocif en cas d'ingestion
- Garder hors de la portée des enfants.
- Conserver à l'écart des aliments et boissons y compris ceux pour animaux.
- Ne pas manger, boire ou fumer lors de l'utilisation.
- En cas de contact avec les yeux, laver immédiatement et abondamment avec de l'eau et consulter un spécialiste.
- Ne pas vider dans les égouts.
- Porter un vêtement de protection approprié, des gants et un appareil de protection des yeux / du visage.
- En cas d'accident ou de malaise, consulter immédiatement un médecin (si possible lui montrer l'étiquette)

Attention
Ne pas appliquer pendant les heures d'ensoleillement maximum. Il est déconseillé de l'utiliser dans des conditions météorologiques instables telles que des températures basses ou élevées. Ne pas dépasser les doses adéquates. Il est toujours recommandé à Unikey Kalibor de procéder à un test préalable du mélange et de la compatibilité avec la culture dans une sélection minimale de plantes pouvant être représentative.



MANUFACTURER :
UNIKEYTERRA KİMYA TARIM DIŐ TİCARET SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŐRKETİ

Head Office :
Halil Rifat PaŐa Cd.
Fatih Mh. 412 sk. No:11/1
Konak / İZMİR / TURKEY

Tel/Fax: +90 232 484 45 86
E-mail: info@unkeyterra.com
www.unkeyterra.com

Factory :
Karakuyu Mevkii
No:9
TORBALI / İZMİR / TURKEY

unkeyterra





1

unkeyterra